

# Dialogmöte 19:e mars

Närvarande: Gustaf, Magnus S, Daniel S, Ola, Karin, Mikael, Anna Carin, Daniel B, Patrik, Elisabet, Mirelle samt Daniel A-R

1. Föregående möte gicks igenom:
  - a. Material: F06/07/08 går igenom allt i boden och meddelar Ola för beställning i nästa vecka.
  - b. Domarlista: Har ni namn på domare?, meddela detta till Mirelle. F08 kollar med Ellinor om hon har kompisar som vill döma. Ola kollar domarlista i Kba-region för påfyllning och meddelar detta till Mirelle.
2. Info från styrelse
  - a. Förslag till ordf är Peter Bark, men vad händer med uppgifter som han tagit på sig innan?, styrelsen utreder och har specat upp lista med ansvarsområden som håller på att fördelas.
  - b. Fortfarande en vakant suppleant i styrelsen
  - c. Extra årsmöte i början av april för val av ordf. Ola skickar ut mejl till alla föräldrar om att det behövs en valberedning i föreningen och att det inte är så betungande.
  - d. Lista fotbollsansvar:
    - i. F060708 kollar materiel o meddelar Ola vad som behövs
    - ii. Diskussion om kläder för diverse lag tas med Anders S, både för nya tränare och för lag som växt ur sina ställ eller som inte har några.
    - iii. Fogis: Se till att registrera alla era spelare så försäkringen gäller och vid matcher ska hemmalag föra in resultat då detta är underlag för omlottning inför hösten.
    - iv. LOK, alltid viktigt se till att föra in så klubben får bidrag
    - v. Dialogmöten, drivs av olika lag näst på tur är P08
    - vi. Cafe: Alla lag tar varsin A-lags hemmamatch, eftersom det endast skulle vara 7 st, men B-laget löser cafeet själva.
    - vii. Sommarfotboll: se till att komma ut snabbt med vilken vecka sommarfotbollen ligger, då folk börjar planera sin semester nu.
    - viii. Hälsocert: Karin pratade om enkät som eventuellt ska gå ut under sommarfotboll, för att kolla status i föreningen.
    - ix. Träningsstider på konstgräs: Nytt blir att P11/11 tar fre 18-19 och P12/F12 tar fre 17-18.
3. Anmälan 3 och 5 manna
  - a. Ronny och Patrik mejlar ALLA kansli om anmälan för tydligheten skull!!
4. Grästider: En diskussion började och lag fick begära tider, merparten av representanter var där utom P08. Ola påbörjar utkast på tider, som får fortsätta diskuteras. Ang linjering får man fundera hur vi gör med B-plan som ska vara 7/9/11-manna. Allmänt bör mer linjering göras tex C-plan bör linjeras samt målområden för alla planer. Bättre med snea och lite felaktiga än inga alls
  - a. Matcher: Ola påbörjar excelark och för in alla A- och B-lagmatcher samt vilka tider som är möjliga innan arket läggs ut för alla ska kunna editera (Daniel B stöttar med

tekniken). Sedan använder vi oss av färgkodning orange innebär preliminär och grön innebär definitiv.

5. Utbildning: Plattformen ska genomföras av 2 st tränare under året. Karin meddelar nästa tillfälle. Ola kollar med KGSS ang grönkort-utbildning, som många nya tränare behöver gå.
6. Övrigt
  - a. En diskussion ang ekonomi/lag påbörjades. Regler just nu är att det är ok att anmäla sig till de antal cuper som blå tråden rekommenderar och klubben står för anmälningsavgift, men hur hanteras tränaravgifter? Lagkassa? Möjlighet för lagen att individuellt tjäna ihop pengar till kläder/event mm? Frågan bottnades inte och behöver utredas mer.
7. Nästa möte den 23/4 18.30 som P08 håller i detta möte.